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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
Az ülés  

 időpontja: 2019. május 28. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

ülésterme 

(6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.) 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

sorszáma: 2019/4 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor aljegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

- igazoltan: Kovács Andrásné tag 

- igazolatlanul: - 

 
Sági Mihály elnök: Megállapítom, hogy a három fős tagságból ketten jelen vagyunk, 
határozatképesek vagyunk, ezennel a bizottsági ülést megkezdjük. Köszöntöm a polgármester 
urat, jegyző urat, illetve a napirendi pont meghívottját. Rózsika ugyan ígérte, de még náluk nagyon 
folyik az évzárás azt mondta, ha tud akkor eljön. Azt kérném Marika tőled, hogy mielőtt rátérnénk 
a napirendi pontokra, hogy az elsőnél úgyis Heninek is itt kell lenni, a másodiknál úgyis holnap lesz 
az előterjesztés, a Bergendócot meg hátrább tesszük és akkor a többi önkormányzattal kapcsolatos 
dolgokat egymás után tárgyalnánk. Egyetértesz vele? 
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Jó, persze. 
 
Sági Mihály elnök: Kérdezem, hogy más napirendi pontra van-e javaslat? Aki így elfogadja a 
napirendi pontokat, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
19/2019.(V.28.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
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1.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2019. évi Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések 
támogatása pályázatban saját forrás vállalása 

2.) Csongrád Megyei Kegyeleti Kft. beszámolója 
3.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 2/2018.(III.1.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
4.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 1/2019.(II.28.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
5.) Pusztaszer község 2018. évi belső ellenőrzéséről szóló éves összefoglaló jelentés megtárgyalása 
6.) A 2018. évben önkormányzati támogatásban részesült civil szervezetek pénzügyi 

beszámoltatása 
7.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról 
8.) Törvényességi felhívás településképi rendelet megalkotására 
9.) Döntés a Kisteleki Térségi Egészségügyi Központ Nonprofit Kft. és a Kisteleki Térségi Járóbeteg 

Szakellátó Kft. 2019. évi finanszírozásáról 
10.) Beszámoló a Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás 2018. évi munkájáról 
11.) Bergendóc Szociális Szövetkezet tájékoztatója 
 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
1. napirendi pont: Pusztaszer Községi Önkormányzat 2019. évi Önkormányzati 
feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatása pályázatban saját forrás vállalása 
 
Sági Mihály elnök: Kezdjük az első napirendi ponttal, hogy mihez kell hozzájárulnunk? 
 
Máté Gábor polgármester: Tavaly volt a BM pályázatunk a központi területnek a járda 
felújítására, amit visszautasítottak, nem nyert. Idén ismét kiírták ugyanabban a formában és idén 
újra rámozdultunk más formátumban egy kicsit. A takarékszövetkezethez tartozó járdás kivettük 
belőle. Gyakorlatilag ez a járda szakasz és a rendőrségre vezető járdák és a sportcsarnokhoz 
vezető ideiglenes járda véglegesítése van benne. Kértünk egy árajánlatot több helyről is, 
megérdeklődtem, hogy nagyságrendileg egy rendben van-e? egy tervezői költség becslést is 
kértem, és körülbelül ez az összeg jött ki. Ennek az önrészét kell vállalnunk, ami kiszámolva ennyi.  
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen. Elfogadásra javasolj a bizottság a napirendi pontot. Aki 
ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
20/2019.(V.28.)EB. határozat 
 
Tárgy: Pusztaszer Községi Önkormányzat 2019. évi Önkormányzati feladatellátást szolgáló 

fejlesztések támogatása pályázatban saját forrás vállalása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Pusztaszer 
Községi Önkormányzat 2019. évi Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatása 
pályázatban saját forrás vállalása tárgyú előterjesztést a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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2. napirendi pont: Csongrád Megyei Kegyeleti Kft. beszámolója 
 
Sági Mihály elnök: Második napirendi pont, mivel nem látunk semmilyen adatot, ezért azt 
javaslom, hogy tárgyalásra alkalmasnak találjuk és holnap a testület tárgyalja meg. Aki ezzel 
egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
21/2019.(V.28.)EB. határozat 
 
Tárgy: Csongrád Megyei Kegyeleti Kft. beszámolója 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Csongrád Megyei 
Kegyeleti Kft. beszámolóját a Képviselő-testületnek tárgyalásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
3. napirendi pont: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről 
szóló 2/2018.(III.1.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, 2018. negyedik negyedév. 
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: A zárszámadásban lévő módosított előirányzat 
megegyezik az ebben szereplő negyedik negyedéves adatokkal. 
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen. Elfogadásra javasolj a bizottság a napirendi pontot. Aki 
ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
22/2019.(V.28.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 2/2018.(III.1.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 2/2018.(III.1.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló önkormányzati rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
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Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
4. napirendi pont: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről 
szóló 1/2019.(II.28.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Sági Mihály elnök: Negyedik napirendi pont, rendelet-alkosát a községi önkormányzat 2019. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet módosításáról. Megint gondolom a módosítások 
lettek átvezetve az első negyedévben. Elfogadásra javasolj a bizottság a napirendi pontot. Aki ezzel 
egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
23/2019.(V.28.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 1/2019.(II.28.) 

önkormányzati rendelet módosítása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 1/2019.(II.28.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló önkormányzati rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
5. napirendi pont: Pusztaszer község 2018. évi belső ellenőrzéséről szóló éves 
összefoglaló jelentés megtárgyalása 
 
Sági Mihály elnök: Ötödik napirendi pont a belső ellenőrzésről szóló éves összefoglaló jelentés 
megtárgyalása. Van-e hozzáfűzni való? 
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: E nélkül nem lehet tárgyalni a zárszámadási rendeletet, ez alapozná 
meg, hogy az előző évben hogyan is zajlottak itt a dolgok. 
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen. Elfogadásra javasolj a bizottság a napirendi pontot. Aki 
ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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24/2019.(V.28.)EB. határozat 
 
Tárgy: Pusztaszer község 2018. évi belső ellenőrzéséről szóló éves összefoglaló jelentés 

megtárgyalása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága Pusztaszer község 
2018. évi belső ellenőrzéséről szóló éves összefoglaló jelentést a Képviselő-testületnek elfogadásra 
javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
Kovács Andrásné bizottsági tag megérkezett; a jelen lévő bizottsági tagok száma 3 fő. 
 
 
 
6. napirendi pont: A 2018. évben önkormányzati támogatásban részesült civil 
szervezetek pénzügyi beszámoltatása 
 
Sági Mihály elnök: Nekem a következő a civil szervezetek beszámolója. Nem vettem észre, akkor 
azt is hátra kellene rakni. 
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: A civil szervezeteket hamarabb kellene tárgyalni, mint a zárszámadási 
rendeletet. 
 
Sági Mihály elnök: Rendben. 
 
Máté Gábor polgármester: A civil szervezetek részéről mindenki megtette a kötelezettségét. 
Lesz, aki eljön majd szóbeli kérdésekre esetleg választ adni. Többnyire igyekszünk úgy megoldani 
a támogatásokat, hogy az alapítványon keresztül jussanak hozzá. Itt elsősorban azok vannak, 
akiket közvetlenül támogattunk. 
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm. Nekem gondok van a Lovas Egyesület elszámolásával. Ha úgy 
gondolják itt a környezetemben lévők és főleg Rózsikához fordulok, hogy ez szabályos, akkor 
semmi gond.  Pillanatnyilag a személyi jövedelemadózás szabályai szerint étkezésre pénzösszeg 
nem fordítható. Itt az egyik tétel az arról szól, hogy 60 kg marhahús vásárlása 78 000 forint 
értékben. Pontosabban azt mondták a könyvelők, akiket megkérdeztem, hogy lehet a mai személyi 
jövedelemadó szerint augusztus 20-án szabad az étkeztetés, ami után nem kell adót fizetni, de 
ahhoz mindenki hozzájuthat, illetve falunapkor, de ezt külön oda kell csatolni ahhoz a 
rendezvényhez. Egyébként ez 54,3 adót von maga után és erről a Lovas Egyesület nem számolt 
be, hogy befizette vagy nem fizette. Ezért nekem az a tiszteletteljes kérésem, hogy ezt valaki 
vizsgálja fölül és a következőre hozza be, mert én ezt nem tudom támogatni az elfogadását. Ha ezt 
elfogadjuk akkor el kell fogadni minden rendezvényre, hogy megfőzzük a pörköltet, kiosztjuk. Én 
úgy érzem, hogy ez nem szabályos. 
 
Kovács Andrásné tag: Nekem is, amikor elolvastam nekem is megfordult a fejembe, hogy mit 
csinálnak vele. Igazából ez a Lovas Egyesületnek a gondja, ha megfelelően le tudják papírozni, 
hogy mindenki egyformán juthat ehhez a reprezentációhoz és az aláírásával igazolja és bárki 
hozzájut abban az esetben ez működhet. Az a baj, hogy szerintem ők sem tudják megcsinálni 
alapítványunk, sem tudja ezt fölvállalni, hogy le legyen dokumentálva ez a dolog. Egy kicsit furcsa 
volt nekem is, hogy megvásárolták a marhahúst. 
 
Máté Gábor polgármester: Nem a mi felelősségünk, nem vagyunk adóhatóság. Aztán hogy ő ezt 
hogyan szervezte le az ő problémájuk. Mi adtunk egy támogatást ők meg ők meg úgy használják 
föl ahogy gondolják. 
 
Kovács Andrásné tag: Igen, ez egy önálló elszámolási egység ez az egyesület, neki is van 
beszámolási kötelezettsége, el kell küldeni a NAV-hoz is meg a céginformációs rendszerbe is. 
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Minden képpen azt javaslom, hogy fel kell hívni a figyelmüket, hogy tudják, hogy ennek van SZJA 
vonzata. 
 
Sági Mihály elnök: Fölsorolták, hogy mire költötték a kapott pénzt, és ebben nincs benne az, 
hogy befizették az 54,5%-ot. 
 
Máté Gábor polgármester: Megtehette ezt más forrásból is. Van saját tagdíj bevételük, van 
egyéb bevételük különböző helyekről, támogatást kaphatnak akárhonnan. Nekünk nem 
kompetenciánk az, hogy ezt megkérdezzük tőlük. 
 
Sági Mihály elnök: Fogadjuk el, de hívjátok föl a figyelmüket erre. 
 
Máté Gábor polgármester: Azonnal fölhívjuk, mert amikor hús vásárlás van, mindig ezzel 
indítunk, bármelyik szervezetnél, akik hivatalos könyveléssel rendelkeznek. Oldják meg, van 
könyvelőjük, ez nem a mi problémánk. 
 
Kovács Andrásné tag: Valószínűleg nem a teljes költségvetésével számolt be, hanem csak, ami 
az önkormányzathoz tartozik. Én úgy gondolom, hogy azokkal a kiegészítésekkel, amiket te 
mondtál teljesen helytálló. 
 
Sági Mihály elnök: Elfogadásra javasoljuk a civil szervezetek beszámolóját. Aki ezzel egyetért, 
kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
25/2019.(V.28.)EB. határozat 
 
Tárgy: A 2018. évben önkormányzati támogatásban részesült civil szervezetek pénzügyi 

beszámoltatása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a 2018. évben 
önkormányzati támogatásban részesült civil szervezetek pénzügyi beszámolóit a Képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
7. napirendi pont: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2018. évi költségvetésének 
végrehajtásáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont a zárszámadás. 
 
Kovács Andrásné tag: Az igazság az, hogy nem nagyon volt időm megnézni, átnéztem, de ezek 
tények. 
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Nekem kérdésem volna, hogy mi a különbség a működési célú 
maradvány és az alaptevékenység maradvány között? Az egyik 39 000 000 a másik pedig 
38 000 000 forint. 
 
Kovács Henriett gazdálkodási ügyintéző: Alaptevékenység maradványunk van csak mivel csak 
alaptevékenységünk van. Ennek két része van a működési és a fejlesztési célú maradvány. 
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Kósáné Buknicz Mária tag: Köszönöm. 
 
Sági Mihály elnök: Elfogadásra javasoljuk. Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
26/2019.(V.28.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2018. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló önkormányzati rendelet-
tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
8. napirendi pont: Törvényességi felhívás településképi rendelet megalkotására 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont a törvényességi felhívás településképi rendelet 
megalkotására. 
 
Máté Gábor polgármester: Igazából már többször tárgyaltunk erről, tavaly előtt igazából 
emlékeztek a Talmácsi Istvánnak a performanszára. Gyakorlatilag teljesen készületlenül jött úgy, 
hogy már idő sem volt, hogy bármit is tegyünk. Én nagyon sokat hajtottam azt, hogy ez valamilyen 
módon helyre álljon azzal együtt, hogy fogalmunk sincs, hogy mi értelme van ennek az egésznek. 
Van építési rendeletünk, illetve tudjuk mi a szándéka, ennek a dolognak, de mivel egyrészt hirtelen 
zúdították rá az ország településeire ezt a dolgot nem volt annyi mérnök, akinek erre jogosultsága 
is van, hogy ezt megoldja. Közben a pénzt meg elvették, mi a továbbiakban nem tudtunk ebben 
mit lépni és ennyiben is maradtunk körülbelül. Nyilván a Kormányhivatal tapasztalja, hogy itt 
hiányosság történt, de ez nem a mi hanyagságunkból adódik. Többször kerestek már meg minket 
ezzel a témával. Pillanatnyilag van kapcsolatunk egy mérnökkel, aki ezt a munkát elvégezné, de 
addig amíg nem kapjuk vissza erre a támogatást addig ennek nem tudunk nekiállni. Valami 
hasonló levelet fogalmazott meg jegyző úr. Azt már nem hozzuk be most, hogy túlterheltek a 
mérnökök mert most már nem így van. Mihelyt olyan választ kapunk rá, hogy erre forrást adnak 
akkor állunk neki és megcsináljuk bár nem értük, hogy miért. 
 
Kovács Andrásné tag: szerintem pótoljuk minél hamarabb, ha egy mód van rá, mert még a 
végén meg is büntetnek bennünket, pedig nem hiszem, hogy igazságos lenne. Ez nagyjából 
1 000 000 forint körüli összegbe kerül? 
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Pontosan 1 000 000 forint volt rá. 
 
Máté Gábor polgármester: 1 000 000 forint volt rá a mérnökök meg éppen 1 000 000 forintot 
számoltak. 
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Országos szinten, hogy mi a kép, azt nem tudom. 
 
Sági Mihály elnök: Én is rámentem erre a rendeletre ugyan akkor is mondtátok, meg mondta az 
úr is ezeket a dolgokat. Akkor is nekem olyan kérdéseim voltak, hogy nekünk van egy nem régen 
elfogadott rendezési tervünk abban mi meghatároztunk még a festést is, befolyásolja-e ez. Az 
alaptörvény, ami előírja, hogy ki csinálhatja, meg, főépítész. Nem lehet ellentétben a települési 
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terv a jelenleg hatályosan elfogadott építési szabályzattal. Akkor meg minek az egész? Nekem is az 
a véleményem, hogy készüljön el. Én ezt a határozati javaslatot, ami itt van, elfogadásra javaslom. 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
27/2019.(V.28.)EB. határozat 
 
Tárgy: Törvényességi felhívás településképi rendelet megalkotására 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a törvényességi 
felhívás településképi rendelet megalkotására tárgyban előterjesztett határozati javaslatot a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
9. napirendi pont: Döntés a Kisteleki Térségi Egészségügyi Központ Nonprofit Kft. és a 
Kisteleki Térségi Járóbeteg Szakellátó Kft. 2019. évi finanszírozásáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont, döntés az egészségügyi központ hozzájárulásáról. 
 
Máté Gábor polgármester: Leültünk a Zsoltékkal tárgyalni amikor megkaptuk az ezzel 
kapcsolatos dolgokat. Azt gondolom, hogy továbbra sem átlátható számomra a történet, de ha úgy 
látja a képviselő-testület ám legyen. 
 
Sági Mihály elnök: Évek óta támogatom ezt, csak én szeretném megkérdezni a Nagy Zsoltot, 
hogy három hónapja miért nincs szemészet Kisteleken. Egyetlen egy szemész orvos van, mert a 
többiek nem kapták meg a járandóságukat és itt hagyták. Áprilisban jelentkeztem be szemészetre 
és július 15-re kaptam is időpontot. Akkor csak van valami probléma a szakellátással akkor is ha 
mi ezekhez hozzájárulunk. Itt most vagy azt csináljuk, mint Baks, hogy köszönjük nem kérjük, de 
ezt egyelőre ne tegyük meg. 
 
Kovács Andrásné tag: Nekem is az a véleményem, hogy ne tegyük meg hogy visszamondjuk, ha 
egy kicsit átláthatatlannak tűnik is, szerintem is járuljunk hozzá. 
 
Máté Gábor polgármester: Eddig is hozzájárultunk, a tavalyi összeget toltuk bele. Mi vagyunk 
talán az egyetlen olyan önkormányzat, aki mindig pontosan fizet és nincs elmaradásunk. 
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Mi van akkor, ha azt mondjuk, hogy továbbra is a tavalyi támogatást 
adjuk? 
 
Máté Gábor polgármester: Mondhatjuk azt is. Hidd el, hogy ugyanúgy fog továbbra is működni a 
történet biztos vagyok benne. Továbbra sem úgy adták ide ezt a papírt ahogy én kértem. 
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Akkor most megítéli a tisztelt bizottság az emelt összeget úgy, hogy 
január 1-re visszamenőleg? 
 
Sági Mihály elnök: Nem, mostantól. 
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Ez azt jelenti, hogy akkor június 1-től kezdődően. Így ezzel a 
kiegészítéssel javasolja a tisztelt bizottság elfogadásra a tisztelt képviselő-testületnek.  
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Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen. Így elfogadásra javasolj a bizottság a napirendi pontot. Aki 
ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
28/2019.(V.28.)EB. határozat 
 
Tárgy: Döntés a Kisteleki Térségi Egészségügyi Központ Nonprofit Kft. és a Kisteleki Térségi 

Járóbeteg Szakellátó Kft. 2019. évi finanszírozásáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Kisteleki Térségi 
Egészségügyi Központ Nonprofit Kft. és a Kisteleki Térségi Járóbeteg Szakellátó Kft. 2019. évi 
finanszírozásáról való döntés során a Képviselő-testületnek azt javasolja elfogadni, hogy az 
előterjesztés szerinti kérelemben foglalt emelt összeget 2019. június 1-jétől állapítsa meg és 
folyósítsa az Önkormányzat. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
10. napirendi pont: Beszámoló a Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás 2018. 
évi munkájáról 
 
Sági Mihály elnök: Következő napirendi pont. Nekem, mint a bizottság elnökének ehhez a 
beszámolóhoz csak kérnék valami szóbeli dolgot. 
 
Máté Gábor polgármester: Annyit az egészről, hogy elég nagy balhé van a téma körül. Egyrészt 
mert a társulásból Kistelek és Mórahalom ki kívánkozik lépni, ami nem olyan egyszerű. Ugyanis 
ennek vannak azért következményei. Ez abból adódott, hogy legfőképpen Mórahalom és a társulás 
nem tudott megegyezni az elnyert pályázati gépparknak az üzemeltetéséről. Az a szerencse, hogy 
Szeged elég nagy részesedéssel van a társulásban és viszonylag nagy biztonságot tud nyújtani. 
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen. Elfogadásra javasolj a bizottság a napirendi pontot. Aki 
ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 3 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
3 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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29/2019.(V.28.)EB. határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás 2018. évi munkájáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Dél-alföldi 
Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás 2018. évi munkájáról szóló beszámolót a Képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
11. napirendi pont: Bergendóc Szociális Szövetkezet tájékoztatója 
 
Sági Mihály elnök: Tisztelt bizottság, következik egy olyan tájékoztatás, ami úgy gondolom el fog 
húzódni. Ez a Bergendóc Szövetkezetnek a tájékoztatója, a 2018-as működésről és az ez évi 
terveinkről. 
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Ez ugyanaz a téma, ami már volt egyszer a tisztelt bizottság előtt, 
érdemben nem foglalkozott vele a testület. Most ugyanez van itt. 
 
Máté Gábor polgármester: Ildikó jönni fog holnap. Én voltam kint nála beszéltünk, hogy mi az, 
ami tarthatatlan. Ő azt mondta, hogy ezeket rendezi, rendezte is egy részét, ezt én láttam is. Az az 
elképzelésük, hogy fizető vendég szolgálatot nem üzemeltetnek. Különböző programokat, 
táboroztatásokat fognak csinálni. 
 
Kovács Andrásné tag: Elolvastam ezt a tájékoztatást valamikor a nyáron is hallottunk róla. 
Szerintem nem voltak elég körül tekintőek hogy kétszer is át tudták őket verni. Azon kívül én úgy 
gondolom, hogy vannak ebben mondva csinált dolgok is, de nem tudom megítélni mert én nem 
voltam abban az épületben már nagyon régen. Amikor kint voltunk Terikééknél akkor eléggé 
rendben volt a külseje az ingatlannak. Nem nagyon csinálnak szerintem semmit. 
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Nem derül ki, hogy egyáltalán miből gazdálkodnak, miből csinálják 
ezeket a dolgokat, nem derül ki belőle, mert ez csak tájékoztatás. Viszont csak itt van, hogy 2019-
ben eszközöltük, módosítottuk a szállás.hu-n a profilunkat csak egyelőre utalással és két éjszakára 
fogadunk vendégeket. 
 
Máté Gábor polgármester: Erre én már azóta reagáltam. Én mondtam nekik, hogy ez a 
vendéglátós történet ebben a formában így számunkra nem felel meg és ők is belátták ezt. 
 
Nagy Emese alpolgármester: Én csak azt látom, hogy nem jó gazdája van most a tanyának. 
Nem tudom ki lenne a jó gazdája, vagy mit lehetne ott kitalálni, hogy az állagát is óvnánk. Elég sok 
panaszt hallottam mostanában. Lehet, hogy vannak elképzelések, de nem ezek a dolgok nem úgy 
történnek. Az a legnagyobb baj, hogy nem Pusztaszer jóhírét viszik azok az emberek, akik 
idejönnek. 
 
Sági Mihály elnök: Tisztelt bizottság, ma voltam kint szétnézni. Továbbra is kint van a szállás.hu-
n meg az interneten is rajta szerepel a szállás és lehet foglalni szobát. Úgy vagyok vele, mint 
Rózsika mondja, hogy mást mondunk és mást teszünk. Nem is tudna vendéget fogadni, mert a 
környezete pillanatnyilag úgy néz ki. Maga bent az udvar is teljesen gazdátlan, ágak össze-vissza 
az épületek környékén kupleráj. Jegyző úr, mennyi a felmondási ideje ennek a szerződésnek? 
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Ezt meg kell néznem. 
 
Sági Mihály elnök: Én elkezdenék egy olyan dolgot, ha a bizottság is egyetért vele, hogy holnap 
még hallgassuk meg ezt a kedves hölgyet, szüntessük meg a szerződést. Így mi is karban tudjuk 
tartani az épületet, mert az nem karbantartás, amit ő ott végez. Azt, hogy mi lesz utána nem 
tudom, de úgy gondolom ilyen karbantartást az önkormányzati is meg tudja csinálni. 
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HATÁROZATOK JEGYZÉKE 
 
Sorszám Tárgy Határidő 

19/2019.(V.28.)EB. határozat Napirendi pontok elfogadása azonnal 
20/2019.(V.28.)EB. határozat Pusztaszer Községi Önkormányzat 2019. évi 

Önkormányzati feladatellátást szolgáló 
fejlesztések támogatása pályázatban saját forrás 
vállalása 

azonnal 

21/2019.(V.28.)EB. határozat Csongrád Megyei Kegyeleti Kft. beszámolója azonnal 
22/2019.(V.28.)EB. határozat Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2018. 

évi költségvetéséről szóló 2/2018.(III.1.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

azonnal 

23/2019.(V.28.)EB. határozat Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2019. 
évi költségvetéséről szóló 1/2019.(II.28.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

azonnal 

24/2019.(V.28.)EB. határozat Pusztaszer község 2018. évi belső ellenőrzéséről 
szóló éves összefoglaló jelentés megtárgyalása 

azonnal 

25/2019.(V.28.)EB. határozat A 2018. évben önkormányzati támogatásban 
részesült civil szervezetek pénzügyi 
beszámoltatása 

azonnal 

26/2019.(V.28.)EB. határozat Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2018. 
évi költségvetésének végrehajtásáról 

azonnal 

27/2019.(V.28.)EB. határozat Törvényességi felhívás településképi rendelet 
megalkotására 

azonnal 

28/2019.(V.28.)EB. határozat Döntés a Kisteleki Térségi Egészségügyi Központ 
Nonprofit Kft. és a Kisteleki Térségi Járóbeteg 
Szakellátó Kft. 2019. évi finanszírozásáról 

azonnal 

29/2019.(V.28.)EB. határozat Beszámoló a Dél-alföldi Térségi 
Hulladékgazdálkodási Társulás 2018. évi 
munkájáról 

azonnal 

30/2019.(V.28.)EB. határozat Bergendóc Szociális Szövetkezet tájékoztatója azonnal 
 






